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E18 mellom Grimstad og Arendal må prioriteres 
 
Ny E18-strekning mellom Dørdal og Grimstad ble i 2019 vedtatt i 
kommunedelplanen til alle berørte kommuner. Nye Veier ønsket imidlertid en 
ekstra runde med verdioptimalisering og ytterligere utredninger for traseen 
mellom Arendal og Grimstad 
Sommeren 2022 ble det omsider konkludert i konsulentrapport konkludert at det 
er teknisk mulig å bygge tunnel gjennom Grimstad, og at det vil være mest 
bærekraftig å bruke nåværende trasé.  
Arendal og Grimstad var derfor klare til å starte reguleringsarbeidet 
umiddelbart.  
Mange næringsdrivende og private har fått båndlagt sine eiendommer og er nå 
forståelig nok utålmodige. Det er viktig for kommunen å skape forutsigbare 
rammebetingelser for å skape en god byutvikling.  
 
Nye veier ønsker imidlertid nok en gang å stoppe prosessen og begrunner det nå 
med at de har fått strammere budsjetter og igjen må vurdere hvilke traseer de 
skal prioritere.  
 
Grimstad Arbeiderparti ber regjeringen om å gå i dialog med det statlige 
vegselskapet med en sterk oppfordring om å prioritere ferdigstilling av E18 
mellom Oslo og Kristiansand. 
Traseen mellom Grimstad og Arendal er «gryteklar», det er høy trafikktetthet og 
det er en strekningen som er ulykkesutsatt.  
 


